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Zápis z 33. schůze výboru pro sociální politiku 

svolané mimořádně na 7. srpna 2013 

 

 

Přítomni: Čechlovský, Drábek, Eček, Chalánková, Koubík, Lesenská, Navrátilová, Opálka, 

Pecková, Seďa, Semelová, Sklenák, Strnadlová, Vacek. 

Omluveni: Bernášek, Jeník, Kohoutová, Wenigerová. 

 

Schůzi výboru zahájil v 13.15 hod. předseda výboru Martin Vacek. V úvodu seznámil 

poslance s navrhovaným programem – bod 1. – Sdělení předsedy výboru, bod 2. – Různé. Pro 

návrh programu se vyslovilo 12 poslanců, všichni přítomní. Návrh byl přijat. 

Poslancům byl rozdán dopis poslance Josefa Novotného, hejtmana Karlovarského 

kraje, který se obrátil na Úřad práce – Karlovy Vary se žádostí o poskytnutí statistických 

údajů o počtu nezaměstnaných podle specifických profesí. Tato informace mu nebyla 

poskytnuta, proto požádal předsedu výboru, aby se záležitostí výbor zabýval. Předseda výboru 

Martin Vacek informoval poslance, že kopii dopisu se žádostí o stanovisko zaslal ministru 

práce a sociálních věcí Františku Koníčkovi. Předpokládá, že tímto stanoviskem se výbor 

bude zabývat za zářijovém jednání. 

Dále byli poslanci informováni o zájmu poslanců moldavského parlamentu o návštěvu 

České republiky jeden týden v  rozmezí od poloviny září do poloviny října. Poslanci se shodli 

na týdnu od 16. září. K tomuto bodu bylo přijato usnesení č.  163, pro které se vyslovilo 12 

poslanců. O usnesení hlasovali poslanci: Pecková, Vacek,  Opálka, Strnadlová, Drábek, Seďa, 

Sklenák, Čechlovský, Koubík, Eček, Navrátilová, Semelová, Lesenská, Chalánková. 

 

Dalším projednávaným bodem byla nominace členů výboru na zahraniční cestu na 

Island. Předseda seznámil poslance s návrhem, který vzešel z porady vedení výboru a který by 

měl být koncenzem mezi jednotlivými politickými kluby. Složení delegace by bylo 

následující: Martin Vacek, Miroslav Jeník, Jaroslav Eček, Miroslava Strnadlová. Jako 

náhradníci byli nominováni: Dagmar Navrátilová, Jaroslava Wenigerová, Gabriela Pecková, 

Marta Semelová. Cesta by se měla uskutečnit ve dnech 30. 9. – 4. 10. 2013, s tím, že 

Poslanecká sněmovna hradí všechny náklady. 
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Pro tento návrh se vyslovilo 12 poslanců. O usnesení č. 164 hlasovali poslanci: 

Pecková, Vacek,  Opálka, Strnadlová, Drábek, Seďa, Sklenák, Čechlovský, Koubík, Eček, 

Navrátilová, Semelová, Lesenská, Chalánková. 

 

Na závěr předložil předseda výboru návrh programu schůze, která by se měla 

uskutečnit 4. září. 

Posl. Čechlovský se dotázal proč je svolávána schůze, když není k projednání žádný 

tisk. Posl. Opálka avizoval, že bude žádat o zkrácení lhůty projednání tisku 1058. Pro návrh 

programu se vyslovilo 12 poslanců pro, jeden poslanec proti. 

 

V bodě Různé vystoupil posl. Opálka, který upozornil poslance na potřebu zavírání 

dveří v předsálí sekretariátu výboru a to z důvodu znepřístupnění skříněk poslanců, kde je 

ukládána pošta. Upozornil, aby s touto skutečností poslanci seznámili i své asistenty. 

 

 

 Schůze výboru skončila ve 14.30 hod. 

 

Zaznamenal: Antonín Papoušek 

 

 

 

 

 

 

Marta   S e m e l o v á , v.r.   Martin   V a c e k, v.r. 

ověřovatelka výboru    předseda výboru 


